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                          P R O T O K Ó Ł      Nr  XLV/14 

 

              Z Sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego 

 

                            Z dnia 6 listopada 2014 r. 

 

 

 

 Obradom przewodniczył Przewodniczący Sejmiku – Pan Bogdan 

Dyjuk. 

 W chwili rozpoczęcia obrad odnotowano obecność 27 Radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 1 – Otwarcie sesji. 

 

 Pan Bogdan Dyjuk – Przewodniczący Sejmiku powitał wszystkich 

przybyłych i otworzył obrady XLV Sesji Sejmiku Woj. Podlaskiego. 

 Następnie Pan Jan Chojnowski poinformował o zakończeniu swojej 

działalności elekcyjnej, podziękował wszystkim za współpracę oraz 

życzył powodzenia w kolejnych wyborach. 

 

Punkt 2 – Przyjęcie porządku obrad. 

 

Do proponowanego porządku obrad wniesiono następujące zmiany: 

- punkt 3 a – Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej – 21 głosów 

za, 4 przeciwne, 0 wstrzymujące się, 

- punkt 3 b – zmiany w budżecie województwa – 21 głosów za 4 

przeciwne, 1 wstrzymujący się, 

- punkt 14 a – zmiany w Wieloletnim Programie Rozwoju Bazy Sportowej 

– 26 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się, 
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- punkt 14 b – Wybór Komisji sprawdzającej wniosek w sprawie 

referendum na temat lotniska regionalnego – 24 głosy za, 2 przeciwne, 0 

wstrzymujących się, 

- punkt 14 c – informacja o stanie zaawansowania prac w sprawie 

parków krajobrazowych i obszarów chronionych – 22 głosy za, 0 

przeciw, 1 wstrzymujący się. 

 

Następnie, Radni, również w głosowaniu jawnym, przy 24 głosach za, 0 

przeciw i 1 wstrzymującym się  przyjęli całość porządku obrad. 

 

Punkt 3 – Przyjęcie protokołu z XLIV sesji Sejmiku. 

 

Radni zapoznali się z powyższym protokołem, nie wnosili do niego uwag 

i w głosowaniu jawnym, przy 18 głosach za, braku przeciwnych i 

wstrzymujących się przyjęli go. 

 

Punkt 3a – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Województwa. 

 

Projekt powyższej uchwały przedstawił Pan Henryk Gryko – Skarbnik 

Województwa. 

 

Projekt ten wzbudził wątpliwości części Radnych PiS , które to 

wątpliwości dotyczyły zmian w Prognozie dotyczących zakupu budynków 

na potrzeby Książnicy Podlaskiej.  

Zgodnie z propozycją Zarządu Województwa zakup dotyczyłby trzech 

budynków przy ul. M.C. Skłodowskiej w Białymstoku za sumę 25 mln zł 

rozłożonych na raty. 

Pan Jan Chojnowski poparł wniosek, argumentując, że Książnicy 

Podlaskiej koniecznie potrzebny jest nowy lokal, a Klub Radnych PiS , 

po krótkiej przerwie wniósł o przeniesienie tej decyzji na kolejną 

kadencję.  
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W rezultacie Radni , w głosowaniu jawnym, przy 20 głosach za, 7 

przeciwnych i 1 wstrzymującym się podjęli 

 

                            U C H W A Ł Ę   Nr   XLV/526/14. 

 

Punkt 3 b – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 

budżecie województwa. 

 

Projekt powyższy przedstawił Pan Henryk Gryko – Skarbnik 

Województwa. 

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 

przy 18 głosach za, 6 przeciwnych i 2 wstrzymujących się podjęli 

 

                         U C H W A Ł Ę    Nr  XLV/527/14. 

 

Punkt 4 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

informacji Podlaskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony 

Środowiska w Białymstoku o stanie środowiska na obszarze 

województwa podlaskiego. 

 

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 

przy 21 głosach za, 0 przeciw i 2 wstrzymujących się podjęli 

 

                     U C H W A Ł Ę       Nr   XLV/528/14. 

 

Punkt 5 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie nadania statutu SP Psychiatrycznemu ZOZ im. Dr St. 

Deresza w Choroszczy. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Zajkowska – Dyrektor 

Departamentu Zdrowia UMWP. 
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Radni nie zgłaszali uwag do powyższego projektu i w głosowaniu 

jawnym, przy 23 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się 

podjęli 

 

                          U C H W A Ł Ę     Nr   XLV/529/14. 

 

Punkt 6 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie nadania statutu Woj. Stacji Pogotowia Ratunkowego w 

Łomży. 

 

Projekt przedstawiła Pani Katarzyna Zajkowska. 

Radni nie zgłaszali uwag i w głosowaniu jawnym, przy 21 głosach za, 

braku przeciwnych i wstrzymujących się podjęli 

 

                      U C H W A Ł Ę     Nr  XLV/530/14. 

 

Punkt 7 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie nadania statutu Szpitalowi Wojewódzkiemu im. L. 

Rydygiera w Suwałkach. 

 

Radni nie zgłaszali uwag do powyższego projektu i w głosowaniu 

jawnym, przy 22 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się 

podjęli 

 

                       U C H W A Ł Ę   Nr  XLV/531/14. 

 

Punkt 8 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

raportu z monitoringu za okres 2012-2013 Wojewódzkiego Strategii 

Polityki Społecznej na lata 2010-2018. 
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Projekt powyższy przedstawiła Pani Elżbieta Rajewska – Nikonowicz. 

Radni nie zgłaszali uwago i w głosowaniu jawnym, przy 22 głosach za, 

braku przeciwnych i wstrzymujących się podjęli 

 

                        U C H W A Ł Ę    Nr  XLV/532/14. 

 

Punkt 9 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie powołania zespołu ds. aktualizacji i monitoringu Strategii 

Polityki Społecznej Woj. Podlaskiego. 

 

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 

przy 22 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się podjęli 

 

                        U C H W A Ł Ę     Nr   XLV/533/14. 

 

Punkt 10 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

Strategii Polityki Społecznej. 

 

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 

przy 22 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się podjęli 

                         U C H W A Ł Ę     Nr   XLV/534/14. 

 

Punkt 11 – Rozpatrzenie informacji w sprawie III Okresowej Oceny 

Planu Zagospodarowania Przestrzennego. 

 

Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag. 

 

Punkt 12 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia 

aglomeracji Dąbrowa Białostocka oraz likwidacji dotychczasowej 

aglomeracji. 
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Projekt uchwały przedstawił Pan Leszek Lulewicz – Dyrektor 

Departamentu Infrastruktury i Ochrony Środowiska UMWP. 

 

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym 

przy 19 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się podjęli 

 

                        U C H W A Ł Ę    Nr  XLV/535/14. 

 

Punkt 13 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia 

aglomeracji Hajnówka oraz likwidacji dotychczasowej aglomeracji. 

 

Radni nie zgłaszali uwag do powyższego projektu i w głosowaniu 

jawnym, przy 22 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się 

podjęli 

 

                           U C H W A Ł Ę     Nr   XLV/536/14. 

 

Punkt 14- Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia 

aglomeracji Stawiski oraz likwidacji dotychczasowej aglomeracji. 

 

Radni nie zgłaszali uwag do powyższego projektu i w głosowaniu 

jawnym, przy 22 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się 

podjęli 

 

                         U C H W A Ł Ę     Nr  XLV/537/14. 

 

Punkt 14 a – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 

Programie Wieloletniej Bazy Sportowej. 

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Bartłomiej Andruk – Dyrektor 

Departamentu Edukacji i Infrastruktury UMWP. 
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Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 

przy 23 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się podjęli 

 

                             U C H W A Ł Ę     Nr   XLV/538/14. 

 

Punkt 14 b – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania 

komisji do sprawdzenia, czy wniosek mieszkańców o 

przeprowadzenie referendum wojewódzkiego w sprawie budowy w 

woj. Podlaskim regionalnego portu lotniczego odpowiada 

przepisom ustawy o referendum lokalnym. 

 

 Projekt tej uchwały nie wzbudził entuzjazmu Radnych. Jednakże ze 

względu na to, iż podpisy mieszkańców o przeprowadzenie referendum 

trafiły do Pana Marszałka J. Dworzańskiego, Komisja sejmiku powinna 

sprawdzić, czy wniosek jest zgodny z ustawą i ma na to 30 dni. 

 Stąd też decyzja o przegłosowaniu takiego składu komisji w chwili 

obecnej, na sesji. 

 Po dyskusji wyłoniono następujący skład w/w Komisji: 

- Pani Danuta Kaszyńska 

- Pan Marek Komorowski 

- Pan Mieczysław Baszko 

- Pan Mikołaj Janowski 

- Pan Jan Syczewski. 

Jednocześnie Radni podjęli 

                              U C H W A Ł Ę     NR XLV/539/14. 

 

Punkt 14 c – Informacja na temat stanu zaawansowania prac w 

zakresie przygotowania projektów uchwał Sejmiku w sprawie 

parków krajobrazowych i obszarów chronionego krajobrazu. 
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Przewodniczący Sejmiku – Pan Bogdan Dyjuk zapoznał Radnych z 

powyższą informacją, poinformował, iż prace dotyczące przygotowania 

projektów tychże uchwał są w toku, także zajmie się tym 

najprawdopodobniej Sejmik przyszłej kadencji. 

 

Punkt 15 – Rozpatrzenie sprawozdania z działalności 

poszczególnych komisji Sejmiku. 

 

Radni zapoznali się z powyższym sprawozdaniem i nie wnosili do niego 

uwag. 

 

Punkt 16 –Informacja Marszałka o bieżącej pracy Zarządu Woj. 

 

Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag. 

 

Punkt 17 – Rozpatrzenie informacji o działalności 

Przewodniczących Sejmiku. 

 

Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag. 

 

Punkt 18 – Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

 Pani Elżbieta Kaufman-Suszko nawiązała do złożonych wcześniej 

interpelacji, podkreśliła, iż nie otrzymała na nie w pełni 

satysfakcjonującej odpowiedzi, jednakże ze względu na kończącą się 

kadencję nie będzie w chwili obecnej ich powtarzała. Zaapelowała 

jednocześnie i wyraziła nadzieję, iż kwestie poruszane przez nią w 

interpelacjach znajdą pozytywne rozwiązanie. 

 

 Pan Mieczysław Bagiński złożył interpelację w formie pisemnej 

dotyczącą remontu drogi wojewódzkiej nr 668. 
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Punkt 19 – Informacja o działalności Przewodniczących Sejmiku. 

 

Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie zgłaszali do niej uwag. 

 

Punkt 20- Wolne wnioski, informacje. 

 

 Przewodniczący Sejmiku przypomniał Radnym o konieczności 

zwrotu sprzętu służbowego, wypożyczonego na czas trwania kadencji. 

 Pan Marszałek Jarosław Dworzański udzielił odpowiedzi na 

ostatnie pytania Radnych, podziękował za wspólną pracę i złożył 

wszystkim życzenia. 

Również kilku Radnych podzieliło się refleksją i złożyło serdeczne 

podziękowania pracownikom Biura Sejmiku, a także pozostałych 

Departamentów Urzędu Marszałkowskiego. 

 

Punkt 21 – Uroczyste podsumowanie kadencji Sejmiku Woj. 

Podlaskiego 2010-2014. 

 

 Przewodniczący Sejmiku – Pan Bogdan Dyjuk złożył 

podziękowania wszystkim za współpracę, życzył powodzenia w nowych 

wyborach oraz podsumował całość kadencji. 

 

Punkt 22 – Zamknięcie sesji. 

 

 Pan Bogdan Dyjuk poinformował, iż porządek obrad XLV Sesji 

Sejmiku Województwa Podlaskiego został wyczerpany i zamknął obrady. 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

 

Nella Kamińska       Bogdan Dyjuk 


